
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr XLVIII/22 

XLVIII sesja RM odbyta w dniu 10 czerwca 2022 r.  

Obrady rozpoczęto 10 czerwca 2022 r. o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:35 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 11 Radnych. 

Obecni: 

1. Grażyna Bieniek 

2. Dariusz Chojnacki 

3. Bartłomiej Czaki 

4. Mariusz Damrat 

5. Agnieszka Dorawa 

6. Adam Michalak 

7. Tomasz Pacek 

8. Szymon Raczyński 

9. Tomasz Rudny 

10. Marzanna Szewczyk 

11. Alicja Żaguń 

Nieobecni, usprawiedliwieni Radni: Andrzej Bąbka, Justyna Gapska, Beata Kołota oraz 

Tadeusz Szczepański. 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad 

XLVIII sesji RM ?  

Radni nie wnieśli.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad ? 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Bąbka, Justyna Gapska, Beata Kołota, Tadeusz Szczepański. 

 

Porządek obrad XLVIII sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. 3). 

 

3. Przedstawienie przez Burmistrza Solca Kujawskiego Raportu o stanie Gminy za 2021 

rok. 

W/w raport o stanie Gminy za 2021 rok przedstawiła Teresa Substyk – Burmistrz Solca 

Kujawskiego. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – poinformował o przystąpieniu do rozpatrzenia raportu oraz 

rozpoczętej debacie. Przypomniał, że udział w debacie biorą radni, Pani Burmistrz oraz 

mieszkańcy gminy. Do udziału w debacie do dnia 9 czerwca 2022 r. nie zgłosił się żaden z 

mieszkańców, w związku z powyższym zwrócił się do radnych o przystąpienie do debaty.  

 

Radni pytań nie zadali.  

 

Raport o stanie Gminy za 2021 rok stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokołu.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Solca Kujawskiego wotum 

zaufania. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – przedstawił projekt uchwały. 

Czy są uwagi do w/w projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag do w/w projektu uchwały.  

 



D. Chojnacki - Wice Przewodniczący RM  – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Solca Kujawskiego wotum zaufania.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Bąbka, Justyna Gapska, Beata Kołota, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr XLVIII/352/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 5). 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Solec 

Kujawski za 2021 rok. 

 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy - przedstawiła sprawozdanie finansowe Gminy Solec 

Kujawski za 2021 rok, sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Solec Kujawski za 2021 

rok oraz przedstawiła Uchwałę Nr 5/S/2022 Składu Orzekającego RIO w sprawie wyrażenia 

opinii o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Solec Kujawski za 2021 

rok wraz z informacją o stanie mienia za 2021 r.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionych informacji. 

 

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy Solec Kujawski za 2021 rok. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Bąbka , Justyna Gapska, Beata Kołota, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr XLVIII/353/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 6). 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Solca 

Kujawskiego za 2021 rok. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej o przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy Solec 

Kujawski za 2021 r. wraz z  wnioskiem K. Rewizyjnej z dnia 17.05.2022 r. w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Solca Kujawskiego absolutorium za 2021 r.  

Radny M. Damrat - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - przedstawił opinię Komisji 

Rewizyjnej z dnia 17 maja 2022 r. o wykonaniu budżetu Gminy Solec Kujawski za 2021 rok. 

Po dokonaniu wnikliwej analizy przedłożonego sprawozdania, Komisja Rewizyjna pozytywnie 

zaopiniowała wykonanie budżetu za 2021 rok i występuje z wnioskiem  

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Solca Kujawskiego (zał. 7). 

 

Radny M. Damrat - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił Uchwałę Nr 

4/Kr/2022 Składu Orzekającego Nr 2 RIO z dnia 3.06.2022 r. w sprawie opinii o wniosku 

Komisji Rewizyjnej RM w Solcu Kujawskim w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Burmistrza Solca Kujawskiego z wykonania budżetu za 2021 r. (zał. 8). 

 

Przewodniczący RM -  Czy są uwagi zapytania do wyżej przedstawionych punktów? 

Radni nie zgłosili. 

 

D. Chojnacki - Wice Przewodniczący RM– podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Solca Kujawskiego za 2021 rok. 



B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Bąbka, Justyna Gapska, Beata Kołota, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr XLVIII/354/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 9). 

B. Czaki - Przewodniczący RM – złożył w imieniu Rady Miejskiej gratulacje Burmistrzowi 

Solca Kujawskiemu za wykonanie budżetu za 2021 rok. 

 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego, A. Kowalska – Skarbnik Gminy, 

M. Rudna – Plewa – Sekretarz Gminy – również złożyły gratulacje  i podziękowania za 

współpracę. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 4.05.2022 r. 

 

Sz. Raczyński – Przewodniczący K. Skarg, Wniosków i Petycji – przedstawił projekt 

uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do w/w projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag do w/w projektu uchwały.  

  

D. Chojnacki - Wice Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji z dnia 4.05.2022 r.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, Agnieszka Dorawa, 

Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Bąbka, Justyna Gapska, Beata Kołota, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr XLVIII/355/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 10). 

8. Wolne głosy i wnioski. 

Radna Marzanna Szewczyk – zgłosiła wniosek dot. koszenia terenów przy świetlicy 

„Jagódka”.  

Odpowiedzi udzieliła B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego informując, że 

zgłosi ten wniosek, aby w pierwszym rzędzie trawa została wykoszona w pobliżu placu 

zabaw i zielonych siłowni.   

B. Czaki – Przewodniczący RM – poinformował, że na jego ręce wpłynęła interpelacja 

Radnych z Klubu „Kocham Solec”. Zostanie ona przesłana do Radnych na skrzynki meilowe 

oraz przekazana do Burmistrza w celu udzielenia odpowiedzi.  

 

9. Zamknięcie sesji.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował za udział w sesji RM i zamknął obrady sesji 

o godz. 12.35.  

 

Bartłomiej Czaki 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

  

 

Protokołowała: Katarzyna Ciudzińska 


